
Lublin, dnia 29 grudnia 2020 r. 

Sz. P. dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Sz. P. Jarosława Pakuły 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja ws. ulic Wędrownej i ul. Zielone Wzgórze 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W nawiązaniu do mojego pisma do Pana Prezydenta Artura Szymczyka 

z dnia 21 grudnia 2020 roku oraz mojej pozytywnej rozmowy z pracownikami 

Zarządu Dróg i Mostów w Lublinie zwracam się do Pana Prezydenta z wnioskiem 

i jednocześnie prośbą o przygotowanie projektu uchwały Rady Miasta Lublin 

ws. zaliczenia do kategorii dróg gminnych ulic – Wędrownej i Zielone Wzgórze 

z lubelskiego Sławina. Takie działanie pozwoli w pełni przejąć odpowiedzialność za 

utrzymanie, kontrolę i prowadzenie ewentualnych dalszych inwestycji związanych 

z poprawą bezpieczeństwa i stanu tych dróg. 

W nawiązaniu do powyższego zwracam się do Pana Prezydenta 

z następującymi pytaniami: 

1) Czy Miasto Lublin przygotuje projekt uchwały ws. zaliczenia do kategorii

dróg gminnych ulic – Wędrownej i Zielone Wzgórze?

2) Kiedy powyższy projekt mógłby być zaprezentowany Radzie Miasta

Lublin? Czy realnym byłoby jego przedstawienie na najbliższej –

tj. styczniowej sesji Rady Miasta?

Z wyrazami szacunku, 

Marcin Bubicz 

Radny Rady Miasta Lublin 


